

(v) le lease of

(A) the unpaid interest accrued in the time of the particular debt, and

(B) the sum of

(i) the amount, if any, by which the total of all amounts included in paragraph 804 in computing the debtor's income for the taxation year that includes the time or for a preceding tax-10 non year in respect of interest on the particular debt exceeds the total of all amounts paid before that time on account of interest on the particular debt, and

(ii) such portion of that unpaid interest as would, if it were paid, be included in the amount determined under paragraph 281(5) in respect of the debtor.

C is the fair market value at that time of the particular property; and

H is the fair market value at that time of all properties surrendered by the debtor to the creditor at that time.

(4) An amount paid at any time by a person on account of or in satisfaction of a specified amount of a debt that can reasonably be considered to have been included in the amount determined for A, C or D in subsection (3) in respect of a property surrendered before that time by the person shall be deemed to be a repayment of assistance, at that time in respect of the property, to which

(a) subsection 98(13) applies, where the property was capital property (other than depreciable property) of the person immediately before the surrender;

(b) paragraph 201(A.1) applies, where the cost of the property to the person was eligible capital expenditure;

(c) the description of B in the definition "cumulative Canadian exploration expense" in subsection 66(10); the description of D in the definition "cumulative

(v) le moins élevé des montants suivants :

(A) les intérêts impayés accumulés au cours de cette dette à ce moment.

(B) le total des montants suivants :

(i) l'excédent éventuel du total des montants inclus par l'article 804 de l'article 804 dans le calcul de son revenu du débiteur pour l'année d'imposition qui comprend ce 10 moment ou pour une année d'imposition antérieure relativement aux intérêts sur la dette donnée, sur le total des montants payés avant ce moment au titre de cette dette;

(ii) la partie de ces intérêts impayés qui serait incluse si elle était payée dans le montant calculé selon l'article 281(5) de la Loi sur le revenu au débiteur;

D la juste valeur marchande du bien donné à ce moment.

H la juste valeur marchande, à ce moment, de l'ensemble des biens que le créancier a acquis, par établissement, du débiteur à ce moment.

(4) Un montant payé à un moment donné par une personne au titre de la satisfaction d'un montant déterminé de dette qui peut raisonnablement être considéré comme inclus dans le montant déterminé pour A, C ou D de la formule figurant au paragraphe (3) de la présente section ne sera pas considéré comme un remboursement d'aide, au moment où il est payé, auquel s'appliquera :

a) le paragraphe 98(13), dans le cas où le bien donné est immobilisable (autre que des biens d'équipement dépréciables) de la personne au moment de son établissement;

b) l'article 201(A.1), dans le cas où le coût du bien pour la personne était une dépense en capital admissible;

c) l'article E de la formule figurant à la définition de « frais cumulatifs d'exploration de » dans la définition « dépense

Interpreted  
accordingly

Interpreted  
accordingly